
EDIXGAL
Respostas das familias con fillas e fillos en 5º e 6º de primaria

Cuestionario 



Gústache que se traballe
con Edixgal?

Preferirías que o teu fillo ou filla
empregara libro de texto

tradicional?



Gracias ao uso de Edixgal, pensas
que o teu fillo ou filla mellorou no

manexo das novas tecnoloxías?

Cres que Edixgal mellora a
autonomía do teu fillo ou filla?



Cres que Edixgal mellora a
aprendizaxe do teu fillo ou filla?

Atopas algunha dificultade para
que o teu fillo ou filla traballe

desde casa con edixgal?



Como valorarías a calidade dos
contidos e actividades que se suben

á plataforma?

Se poideses elixir a metodoloxía
de aprendizaxe para o vindeiro

curso, cal elixirías?



Seguintes pasos 

Que se leve a Consello
Escolar a valoración das

familias e que se
implementen as seguintes

peticions 

Formación do
profesorado que
traballa con esta
plataforma para

sacarlle o máximo
rendemento.

Mellorar a comunicación
coas familias para poder

percibir os problemas que
atopan as familias con esta

nova metodoloxía e intentar
mellorala entre toda a

comunidade educativa.  

Ordear e estruturar os
contidos de xeito que
permitan ao alumando
acceder fácilmente a

eles

Unha revisión
completa dos

contidos dentro de
Edixgal para mellorar

a súa calidade



Conclusions

O contido da plataforma é
desestruturado, pouco organizado,

non hai un índice e está todo
mesturado. - A baixa calidade dos
contidos, polo que a gran maioría

das veces necesitan o apoio dunha
persoa adulta para poder rematar
as tarefas, cuestión que dificulta a

autonomía e a aprendizaxe. 

Problemas para que os rapaces e
rapazas poidan concentrarse

diante dunha pantalla e estudar,
moitas familias imprimen todo o

posible para que os rapaces
poidan facer notas e traballar

mellor os temas.

O aumento de tempo dos rapaces e
rapazas á exposición de pantallas e

con máis facilidade ao acceso de
contidos non apropiados para súa

idade, cuestión que preocupa a moitas
familias debido ao aumento de

problemas de visión e saúde mental
que se está detectando dende hai uns

anos nos máis cativos. 



Gracias a todas
as familias


